
 

Osnovna šola Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem 

SVET STARŠEV 

  

Št. dok.: 900-6/2025/1-2 
  
  

ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV V ŠOLSKEM LETU 2024/2025 
20. 2. 2025 z začetkom ob 18:00 
 
Prisotni člani sveta staršev: 

- lista prisotnosti v prilogi zapisnika 

 
Ostali prisotni: 

- mag. Boštjan Mohorič, ravnatelj 

- ga. Anita Glavič, pomočnica ravnatelja 

- ga. Tatjana Škrab Grašič, pomočnica ravnatelja 

 
Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 1. seje sveta staršev. 

2. Poročilo o delu v 1. ocenjevalnem obdobju za šolsko leto 2024/2025. 

3. Poročila z roditeljskih sestankov. 

4. Poročila predstavnikov staršev: 

a. poročilo o delu Sveta zavoda, 

b. poročilo o delovanju šolskega sklada, 

c. poročila o delu delovnih skupin, kjer so udeleženi predstavniki staršev, 

d. poročilo o dogajanju v Aktivu in Zvezi aktivov svetov staršev. 

5. Poročilo o delavnici o spremembi vizije šole. 

6. Razno. 

 
Ad. 1: Pregled in potrditev zapisnika 1. sestanka sveta staršev. 
Sklep k točki 1: 
Zapisnik 1. seje sveta staršev se soglasno potrdi. 
 
Ad. 2: Poročilo o delu v 1. ocenjevalnem obdobju za šolsko leto 2024/2025. 
Člani sveta staršev so se seznanili s poročilom o delu v 1. ocenjevalnem obdobju, ki ga je pripravil 
ravnatelj. Poudarjeno je bilo: 

- pri delu otrok je pomembna podpora staršev in pa tudi povratne informacije, ki jih starši nudijo 

šoli oziroma učiteljem, 

- v prvem ocenjevalnem odboju se je uspešno izvedlo vse načrtovane šole v naravi (2. razredi so 

odšli v Logarsko dolino, 5. razredi so se udeležili šole v naravi v Pineti, učenci 6. razredov so 

zimsko šolo v naravi preživeli v Kranjski Gori - tako s strani staršev kot tudi učencev je šola 

prejela veliko pozitivnih odzivov, 7. razredi so odšli na Slivniško Pohorje, 8. razredi pa so imeli 

šolo v naravi v okolici Logatca, tematika slednje je bila astronomija), 



 

- izvedle so se tudi aktivnosti v okviru programa Erasmus plus (trije učenci so odšli v Muglo v 

Turčijo, trije v Grammichele v Italijo, osem učencev se je odpravilo v Bisceglio v Italijo ter 10 

učencev v Augsburg v Nemčijo), 

- v okviru Miklavževega sejma, ki poteka na šoli vsako leto, se je tokrat za šolski sklad zbralo 

7.575 eur, 

- uspešnost učencev v prvem ocenjevalnem obdobju je 90% (na razredni stopnji 10 učencev ne 

dosega minimalnih standardov, kar 69 pa je učencev, ki minimalnih standardov ne dosegajo 

na predmetni stopnji) 

➢ težave predstavljajo predvsem predmeti geografija, matematika in fizika, razlogi za 

neuspešnost učencev se bodo po zimskih počitnicah iskali tudi na oddelčnih učiteljskih 

zborih, 

- zaradi hujših kršitev hišnega reda, je bilo izrečenih 11 vzgojnih opominov,  

- v drugem ocenjevalnem obdobju bodo našo šolo v okviru Erasmus plus gostovanja obiskali 

učenci iz Bisceglie ter Nemčije, Slovaške – projekt Alpe in Italije, Avstrije in Turčije – projekt 

STEM),  

- naša šola letos gosti 47. tekmovanje mladih čebelarjev, ki se bo načeloma odvilo v soboto, 10. 

maja, 

- učence 9. razredov ob koncu šolskega leta čaka valeta. 

Ad. 3: Poročila z roditeljskih sestankov. 
Člani so podali kratka poročila o roditeljskih sestankih. Večinoma izrazitih posebnosti ni bilo, razen v 
posameznih primerih, in sicer: 

- 3. e – starš je izpostavil kritiko na izvajanje šole brez učbenikov in delovnih zvezkov v prvih 

dveh razredih. Izpostavil je, da so bili otroci na ta račun opravili manj nalog in so bili prikrajšani 

za vajo skozi naloge – to se je opazilo pri delu v 3. razredu, ko otroci še vedno ne znajo reševati 

besedilnih nalog pri matematiki. 

- v 7.b se izpostavi neprimerno obnašanje fantov (predvidevamo, da gre za izvajanje različnih 

Tik Tok izzivov), 

- predstavniki 8.a, 8.c. in 8.d izpostavijo težave pri predmetu fizike, saj je podajanje snovi 

učencem nerazumljivo oziroma se snov podaja na način, ki učencem ne nudi ustrezne in 

potrebne osnove za razumevanje obravnavane teme. 

S strani večih predstavnikov sveta staršev se je ponovno opozorilo na težave pri prehrani (premajhne 
porcije, prepozna objava jedilnika, ki onemogoča odjavo kosila v ponedeljek, otroci iz različnih razredov 
na isti dan dobijo drugačno hrano, itd…). Iz tega naslova se nato v okviru poročila predstavnikov staršev 
predstavi rezultate izvedene ankete. 

 

Ad. 4: Poročila predstavnikov staršev v delovnih telesih. 

Poročilo o delu Sveta zavoda 

svet zavoda se je septembra sestal na 8. seji, kjer so se seznanili s poročilom LDN za šolsko leto 

2023/2024. Potrdili LDN in finančno poročilo za šolsko leto 2024/25, Pravilnik o računovodstvu in 

Pravilnik o popisu, obravnavali so tudi Pravilnik o videonadzoru. 

 

Poročilo o delovanju šolskega sklada 



 

Predstavnik navedene skupine pove, da je sredstev v šolskem skladu manj kot pretekla leta, zato 

apelira na starše, naj premislijo ali bi lahko del dohodnine donirali šolskemu skladu. Sredstva le-tega 

so namreč namenjena tudi zagotavljanju pomoči finančno šibkejšim družinam (npr. otrokom iz takih 

družin je omogočen odhod v šolo v naravi), prav tako se iz navedenega sklada financirajo dejavnosti 

namenjene nadarjenim učencem.  

 

Poročilo o delu Projektnega tima za spremljanje vzgojnega načrta 

Projektni tim za spremljanje VN od zadnje seje sveta staršev ni zasedal. 

 

Poročilo o delu Projektnega tima za kakovost 

Projektni tim za kakovost je letos prevzel prenovo vizije šole. Sestali so se večkrat, izvedli so delavnico 

z učitelji, sodelovali z Delovno skupino sveta staršev za pripravo roditeljskih sestankov. V nadaljevanju 

bodo pripravili tudi delavnice za učence, na koncu pa bodo z demokratično razpravo izbrali vizijo 

zavoda na naslednje desetletje. V okviru točke 5, je predstavnik opozoril tudi na plakate, ki so jih na to 

temo pripravili učitelji predmetne stopnje, učitelji razredne stopnje bodo vsebino obdelovali po 

počitnicah. 

 

Poročilo o delu Projektnega tima za prehrano 

V okviru tokratnega sestanka so bili predstavljeni rezultati spletne ankete, ki je potekala med starši. 

Rešenih anket je bilo 289, ugotovitve pa sledeče: 

- več kot polovica je zadovoljna s količino sadja, zelenjave, 

- najslabše je bila ocenjena količina hrane, 

- vsak mesec se iz naslova ne zaužite hrane zavrže kar 1,5 tone hrane, 

- večina staršev je prehrano pohvalila. 

Dodatno se tekom predstavitve rezultatov ankete izpostavi nezmožnost pridobitve dodatka (slednje 
naj bi otroci prejeli, razen v primeru ko gre za kosovna živila) ter težave z odnosom zaposlenih. 

 

Poročilo o delu Pritožbene komisije 

Pritožbena komisija od zadnje seje sveta staršev ni zasedala. 

 

Poročilo o delu Delovne skupine za pripravo roditeljskih sestankov 

Komisija je letos slišala pobude predstavnikov in je pripravila konkretnejša navodila za izvedbo 

delavnice starši staršem, o čemer smo razpravljali pri točki 5.  

 

Poročilo o dogajanju v Aktivu in Zvezi aktivov svetov staršev Slovenije 

Vsi člani sveta staršev in ostali starši smo bili  novembra preko ZASSS vabljeni na spletni seminar o 

vplivu interneta na duševno zdravje najstnikov. Novembra so razpravljali tudi o  pobudi športnih 

pedagogov o povečanju števila učnih ur športa. Decembra so se seznanili z informacijo, da je bil član 

ZASSS izvoljen za podpredsednika EPA in stanjem v slovenskem javnem šolstvu. Februarja so podali 

mnenje glede zakonske omejitve uporabe zaslonov v šolah in vrtcih. 

  

Ad. 5: Poročilo o delavnici o spremembi vizije šole. 



 

Predsednik se je zahvalil članom sveta staršev in njihovim namestnikom za izvedbo delavnice na 2. 
roditeljskem sestanku na temo prenove vizije šole. Ocenjuje, da so bili v večini razredov zelo kreativni 
in so pripravili zelo dobre predloge. Zahvaljuje se tudi vsem, ki so povzetke poslali po elektronski pošti, 
razume pa, da zaradi različnega načina dela v vseh razredih to ni bilo možno. Predsednik je bil s strani 
predstavnikov seznanjen, da so imeli v določenih razredih tehnične težave z izvedbo delavnice zaradi 
odsotnosti obljubljenih gradiv. Takoj, ko je informacijo prejel, je odreagiral, kasnejših povezanih 
komentarjev ni več dobil. 
 
Predstavil je vizije, ki so jih starši na delavnicah predlagali. O izvedbi delavnic so člani sveta staršev 
povečini poročali pozitivno (delavnica je potekala brez posebnosti ob sodelovanju s starši), le v 
posameznih primerih je bila izvedba delavnic deležna nekoliko manj interesa. Posamezni predstavniki 
sveta staršev ugotavljajo, da vnaprejšnja oznanitev izvedbe delavnic lahko tudi negativno vpliva na 
nekatere starše, saj pri takšnih dejavnostih ne želijo sodelovati. 
 
Namen in ideja šole je, da nova vizija zaživi s 1.9.2025, zato se starše povabi k sodelovanju v skupini za 
oblikovanje vizije, ki bo zasedala predvidoma v mesecu maju. Skladno s tem se izmed predstavnikov 
sveta staršev za 1. triado javi gospa Jerič, za 2. triado ga. Studen in za 3. triado ga. Kadunc. 
 
Ad. 6: Razno. 

• S 6. januarjem 2025 ima občina sklenjeno pogodbo z novim ponudnikom avtobusnih prevozov. 

• Poudari se, da imajo v 9. razredu ocene pomembno  vlogo, saj doprinesejo h končnemu 

uspehu, ki je pomemben za vpis na srednjo šolo.  

• Izražena je želja po izvajanju pouka na način, da se pri otrocih razvija kritično razmišljanje. 

 
 

 

Zaključek sestanka: 20:15 
 
Zapisnik pripravila: Jana Korpar Sušec 
 
 
 
Priloge: 

- lista prisotnosti na sestanku sveta staršev na dan 20. 2. 2025 


